
Komentarz partnera dodatku 

Simple: będziemy przejmować 
imple od co 
najmniej trzech lat 
wyraźnie poprawia 
wyniki finansowe. 

Rośniemy zdecydowanie 
szybciej, niż branża 
informatyczna i jestem 
przekonany, że tak będzie 
i w tym roku. Bardzo dobre 
wyniki finansowe spółki 
i rekordowe przychody, 
jakie osiągnęliśmy w 2011 
r. przyciągnęły uwagę 
inwestorów do naszych 
akcji. Postanowiliśmy to 
wykorzystać, by jeszcze 
bardziej zwiększyć 

tempo rozwoju. 
W listopadzie zeszłego 
roku zdecydowaliśmy 
się na emisję akcji dla 
inwestorów oraz emisję 
warrantów subskrypcyjnych 
zamiennych na akcje 
dla posiadaczy akcji 
uprzywilejowanych. 
Operacja ta ma na celu 
pozyskanie pieniędzy 
na planowane przez nas 
przejęcia. W zeszłym roku 
przejęliśmy spółkę Bazus 
z Lublina uzupełniając ofertę 
o systemy dla wyższych 
uczelni. W tym roku dzięki 

emisji akcji planowane 
jest również przejęcie co 
najmniej jednego podmiotu. 
Akwizycje będą miały na 
celu wzmocnienie pozycji na 
rynkach, na których jesteśmy 
ju obecni, jak również 
mają stworzyć możliwość 
zagospodarowania rynków, 
na których Simple do 
tej pory nie nie było 
obecne, albo było, ale 
w niewielkim stopniu. 
Chcemy to osiągnąć poprzez 
przejęcie firmy z w miarę 
uniwersalnym produktem. 
Jesteśmy przekonani, że 

przeprowadzana emisja 
zakończy się sukcesem, 
mimo utrzymujących się 
ostatnio bardzo słabych 
nastrojów na światowych 
giełdach. Operacja ta 
ma również na celu 
ujednolicenie akcji. Po 
emisji wszystkie akcje będą 
akcjami na okaziciela. 
Wyeliminowane zostaną 
całkowicie akcje imienne, 
które mogły w pewien 
sposób zaburzać równowagę 
w akcjonariacie. 
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